

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MAY 19, 1988

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-264, an Act to amend the Criminal Code (instruments and literature for illicit drug use) met for the purpose of organization at 11:10 o'clock a.m. this day in Room 701 of the Promenade Building, 151 Sparks, the Chairman, Jim Edwards, presiding.

Members of the Committee present: David Daubney, Bill Domm, Richard Grisé.

Jim Edwards read out his letter from the Speaker appointing him Chairman of the Committee.

On motion of David Daubney, it was agreed,—That the Committee proceed to consider its Order of Reference dated April 28, 1988, which reads as follows:

ORDERED,—That Bill C-264, an Act to amend the Criminal Code (instruments and literature for illicit drug use), be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

On motion of Bill Domm, it was agreed,—That the Committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*.

On motion of Richard Grisé, it was agreed,—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present, provided that three (3) members are present including the Chairman, and in the absence of the Chairman, the person designated to be Chairman of the Committee.

On motion of David Daubney, it was agreed,—That reasonable travelling and living expenses be paid, at the discretion of the Chairman, to witnesses who appear before the Legislative Committee, in accordance with the policies laid down by the Board of Internal Economy.

On motion of Richard Grisé, it was agreed,—That during the questioning of the witnesses, each member be allowed ten (10) minutes maximum for the first round and five (5) minutes thereafter provided that the Chairman have discretionary authority to keep the process flexible.

At 11:15 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, JUNE 9, 1988

(2)

The Legislative Committee on Bill C-264, an Act to amend the Criminal Code (instruments and literature for illicit drug use) met at 11:06 o'clock a.m. this day in Room 112-N, the Chairman, Jim Edwards, presiding.

Members of the Committee present: Bill Domm, Richard Grisé, Robert Horner.

PROCÈS-VERBAUX

LE JEUDI 19 MAI 1988

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-264, Loi modifiant le Code criminel (documentation et instruments pour l'utilisation de drogues illicites), se réunit aujourd'hui pour sa séance d'organisation à 11 h 10, au 151 de la rue Sparks, Édifice La Promenade, pièce 701, sous la présidence de Jim Edwards. (*président*).

Membres du Comité présents: David Daubney, Bill Domm, Richard Grisé.

Jim Edwards lit une lettre de l'Orateur par laquelle il est désigné président du Comité.

Sur motion de David Daubney, il est convenu.—Que le Comité entreprenne l'étude de son ordre de renvoi du 28 avril 1988, libellé en ces termes:

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-264, Loi modifiant le Code criminel (documentation et instruments pour l'utilisation de drogues illicites), soit lu une deuxième fois et déferé à un comité législatif.

Sur motion de Bill Domm, il est convenu.—Que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

Sur motion de Richard Grisé, il est convenu.—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu que trois (3) membres soient présents, dont le président ou, en l'absence de ce dernier, la personne désignée pour le remplacer.

Sur motion de David Daubney, il est convenu.—Que, à la discrétion du président, les témoins qui comparaissent devant le Comité soient remboursés des frais de déplacement et de séjour jugés raisonnables, conformément aux politiques établies par le Bureau de régie interne.

Sur motion de Richard Grisé, il est convenu.—Qu'au cours de l'interrogatoire des témoins, chaque membre du Comité dispose tout au plus de dix (10) minutes au premier tour de questions, puis de cinq (5) minutes par la suite, pourvu que le président ait l'autorité de maintenir le processus flexible.

À 11 h 15, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 9 JUIN 1988

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-264, Loi modifiant le Code criminel (documentation et instruments pour l'utilisation de drogues illicites), se réunit aujourd'hui à 11 h 06, dans la pièce 112-N, sous la présidence de Jim Edwards, (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Domm, Richard Grisé, Robert Horner.